
Protokół Nr XXXVIII/09
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 29 czerwca 2009 roku

Otwarcia  XXXVIII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  dokonał 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Tomasz  Rusiecki  o 

godzinie 1200  w Karlińskim Ośrodku Kultury przy ulicy Szczecińskiej 6 w 

Karlinie.  Powitał  zebranych  radnych  oraz  zaproszonych  gości,  zwłaszcza 

młodzież ze szkół gminnych wraz z rodzicami i opiekunami (listy obecności 

załączono do protokołu). 

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w obradach  bierze  udział  15  radnych, 

co  stanowi  100%  ustawowego  składu  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki stwierdził, że radni otrzymali 

porządek  obrad  dzisiejszej  sesji  i  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  są  do  niego 

propozycje zmian? 

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy w Karlinie, ulica ta do dnia dzisiejszego nie ma nazwy, a znajduje się na 

osiedlu nad Parsętą i łączy ulicę Walki Młodych i Jedności. Zaproponował, aby 

nosiła ona nazwę miasta partnerskiego – Wolgast, dlatego, że wspólnie z tym 

miastem przygotowywany jest projekt inwestycyjnyw Programie Interreg IVA. 

W poprzednim okresie programowym 2004 - 2006, kiedy można było otrzymać 

środki z Interreg IIIA, robionych było wówczas wiele inwestycji, między innymi 

remont  Ośrodka  Kultury,  świetlice  wiejskie,  wówczas  wystarczyło  tylko 

poparcie  Gminy  Partnerskiej,  obecnie  to  nie  wystarczy.  Podobna  inwestycja 

musi być realizowana zarówno w Gminie Niemieckiej, jak i Gminie Polskiej, 



a obie muszą mieć jakieś elementy wspólne. W Karlinie będzie w ramach tego 

projektu  remontowana  ulica  Konopnickiej  w  ramach  rewitalizacji  miasta, 

a elementem wspólnym będzie odcinek ścieżki rowerowej.  Podpowiedziano, że 

byłoby  dobrze  widziane,  gdyby  nazwano  na  przykład  ulicę  lub  plac  nazwą 

miasta partnerskiego. W Wolgast zostanie nazwany plac, a w Karlinie proponuje 

się nazwanie ulicy. 

Zmiana  do  porządku  obrad  została  przyjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  w Karlinie  przedstawił  porządek obrad, 

który  został  przyjęty  przez radnych w wyniku jawnego i  jednomyślnego 

głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

1. stwierdzenie 
prawomocności obrad,

2. przyjęcie  porządku 
obrad, 

3. przyjęcie  protokołu  z 
XXXVII  sesji  Rady 
Miejskiej.

1. Wręczenie  nagród  Burmistrza 
Miasta  i  Gminy  Karlino  dla 
uczniów  szkół  z  terenu  Gminy 
Karlino.

2. Sprawozdanie Burmistrza Miasta 
i  Gminy  Karlino  o  pracy  w 
okresie międzysesyjnym.

3. Sprawozdanie  przewodniczących 
z  działalności  stałych  komisji 
Rady  Miejskiej  w  Karlinie  za  I 
półrocze 2009 roku.  

4. Ocena  stanu  ekologicznego 
Gminy.

5. Informacja  dotycząca  Zakładu 
Składowania i Unieszkodliwiania 
Odpadów w Krzywopłotach.
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6. Przygotowanie  szkół  do 
rozpoczęcia  nowego  roku 
szkolnego 2009/2010.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmian budżetu Miasta i 

Gminy Karlino na 2009 
rok,

2. zmian  Gminnego 
Funduszu  Ochrony 
Środowiska  i 
Gospodarki  Wodnej  na 
rok 2009,

3. zaliczenia  dróg  do 
kategorii  dróg 
gminnych,

4. zmiany  uchwały  w 
sprawie  przyjęcia 
Miejsko  -   Gminnego 
Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania 
Problemów 
Alkoholowych  Miasta  i 
Gminy  Karlino  na  rok 
2009,

5. nadania  nazwy  ulicy  w 
Karlinie.

8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Wolne wnioski i informacje.
10.Odpowiedzi  Burmistrza  na 

zapytania i wnioski.
11.Zakończenie XXXVIII sesji Rady 

Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c 

Pan  Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  protokół 

z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady  i  zwrócił  się  do  radnych  z  pytaniem,  czy  są  do  jego  treści  uwagi  do 



wniesienia  lub  potrzebne  wyjaśnienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone 

zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół Nr XXXVII/09 z  XXXVII sesji  Rady Miejskiej  odbytej  w dniu 

29  maja  2009  roku  został  przyjęty  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 2

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina  powiedział,  że w roku bieżącym 

przyznane  zostały  23  nagrody,  dodał,  że  chciałoby  się,  aby było  ich  jeszcze 

więcej. Pogratulował uczniom, którzy włożyli tak wiele pracy w to by uzyskać 

dobre wyniki, ale brane były nie tylko wyniki w nauce, ale również aktywność 

uczniów w szkole,  poza  szkołą,  ich  postawa i  zachowanie.  Wszyscy,  którzy 

zostali  wyróżnieni  spełnili  te  wszystkie  kryteria.  Pogratulował  nie  tylko 

uczniom, ale również rodzicom oraz nauczycielom i życzył dalszych sukcesów. 

Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie

1) Karolina Pater
2) Adrianna Gosz

1. Gimnazjum w Karlinie

1) Tomasz Jaworski
2) Katarzyna Ramus
3) Alicja Kulesza
4) Katarzyna Utowko 
5) Magda Wanowska
6) Katarzyna Wierzejska
7) Aleksandra Bernatowicz
8) Samanta Grembowska
9) Agnieszka Horniatko
10)Jacek Świeczka

2. Szkoła Podstawowa w Daszewie
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1) Nikola Kaczmarzyk
2) Nikola Marzec

3. Szkoła Podstawowa w Karwinie

1) Marlena Gąszczyk 
2) Kinga Maślak

4.  Szkoła Podstawowa w Karlinie

1) Aleksandra Różańska
2) Karolina Różańska
3) Michalina Wołoszyn
4) Anna Rudzis
5) Kinga Burzyńska
6) Adam Ostrowski
7) Magdalena Biesek

Pan  Robert  Sabara  Komendant  Komisariatu  Policji  w  Karlinie  wręczył 

dyplomy  okolicznościowe  laureatom  konkursu  plastycznego  na  temat  ,,Jak 

bezpiecznie spędzić wakacje”.  Dwa wyróżnienia otrzymały Sandra Jakubowska 

i Kinga Sobkowska, III miejsce Marlena Kurzasta, II miejsce Sylwia Karpińska 

oraz I miejsce Joanna Zielińska. 

Ad. 3

Pan Waldemar Misko Burmistrz Karlina  przedstawił sprawozdanie o pracy 

Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 29 maja do dnia 26 czerwca 2009 

roku  (informacja załączona do protokołu). 

Ad. 4

Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej (załączono do protokołu). 



Pani Bogumiła Hałasa Przewodnicząca Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury 

i  Oświaty  przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  (załączono  do 

protokołu).

Pan Tomasz Pączek Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej  i Gospodarki 

Komunalnej  przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej 

i Gospodarki Komunalnej (załączono do protokołu). 

Pan  Albin  Kryger  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony 

Środowiska i Bezpieczeństwa przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa (załączono do protokołu). 

Ad. 5

Pani Wioletta Ryndziewicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

i  Ochrony  Środowiska  w  Urzędzie  Miejskim  w  Karlinie  przedstawiła 

informację na temat oceny stanu ekologicznego Gminy Karlino (załączona do 

protokołu). 

  

Ad. 6

Pan  Władysław  Łobaczewski  Prezes  Zarządu  Zakładu  Składowania 

i  Unieszkodliwiania  Odpadów  w  Krzywopłotach  przedstawił  informację 

dotyczącą Zakładu w Krzywopłotach (materiały załączone do protokołu). 

Ad. 7

Pani  Teresa  Plichta  –  Lessnau  Dyrektor  Zakładu  Oświaty  w  Karlinie 

przedstawiła informację na temat przygotowania szkół podstawowych z terenu 
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gminy Karlino i Gimnazjum w Karlinie do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 

2009/2010 (informacja załączona do protokołu).

Pan Tomasz Rusiecki  powiedział,  że kiedy powstała Wioska Dziecięca SOS 

w  Karlinie,  wówczas  szkoły  zostały  ,,mocno  wsparte”  o  dodatkowe  środki, 

a nadzień dzisiejszy stan jest taki, że są następne domki do zasiedlenia, ale nie 

ma osób, które chciałyby w ten sposób realizować się życiowo i opiekować się 

dziećmi.    

Ad. 8a

Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino  omówiła projekt uchwały 

w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok. Po dokonanych 

zmianach  budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości  42.545.753,78zł, 

wydatkami  w  wysokości  46.463.676,95zł  oraz  deficytem  w  wysokości 

3.917.923,17zł.

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy 

Karlino na 2009 rok. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  uchwała 

Nr XXXVIII/342/09 została podjęta.

Ad. 8b

Pani Wioletta Ryndziewicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

i  Ochrony  Środowiska w Urzędzie  Miejskim w Karlinie  omówiła  projekt 

uchwały  w  sprawie  zmian  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska 

i Gospodarki Wodnej na rok 2009.  Po dokonanych zmianach plan przedstawia 

się  przychodami  w  wysokości  427.269,30zł  oraz  wydatkami  w  wysokości 



427.269,30zł.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Gminnego  Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009. 

Uchwała  Nr  XXXVIII/343/09  została  podjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania. 

Ad. 8c

Pani Wioletta Ryndziewicz omówiła projekt uchwały w sprawie zaliczenia do 

kategorii  dróg gminnych ulice  Leśną i  Dworcową, drogę łączącą ulicę Walki 

Młodych i Jedności (dz. nr 415/5 obręb 004 Karlino), przy garażach na ulicy 

4 Marca (dz. nr 447, 498, 497, 496 obręb 004 Karlino), przy garażach na ulicy 

Kościuszki (dz. nr 376 obręb 004 Karlino), przy garażach na ulicy Słonecznej 

(47/132 obręb 004 Karlino), do przystani kajakowej (10/10 obręb 004 Karlino) 

oraz przy blokach na 4 marca 2 i 4 (dz. nr  423/8 obręb 004 Karlino). 

Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  treść  projektu  uchwały  w  sprawie 

zaliczenia dróg od kategorii dróg gminnych. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała 

Nr XXXVIII/344/09 została podjęta. 

Ad. 8d

Pani  Grażyna  Kogut  Przewodnicząca  Miejsko  –  Gminnej  Komisji 

Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  omówiła  projekt  uchwały 

zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  –  Gminnego  programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2009.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Michalski przedstawił 
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treść projektu uchwały. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  uchwała 

Nr XXXVIII/345/09 została podjęta.

Ad. 8e

Kierownik  Referatu  Gospodarki  Przestrzennej  i  Ochrony  Środowiska 

w Urzędzie Miejskim w Karlinie Pani Ryndziewicz omówiła projekt uchwały 

w sprawie  nadania ulicy łączącej ulicę Walki Młodych i Jedności, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 415/5 obręb 004 Karlino nazwę Wolgast. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pani Hałasa  przedstawiła 

treść projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Karlinie. 

Uchwała  Nr  XXXVIII/346/09  została  podjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania. 

Ad. 9

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

zwrócił się do Starosty Powiatu Białogardzkiego z pytaniem o drogę Krukowo – 

Lisiny, której nawierzchnia jest w bardzo złym stanie, a droga która doszła, to 

droga Krukowo – Malonowo.

Pan  Tomasz  Rusiecki  zwrócił  się  z  pytaniem do  Pani  Iwony  Wysockiej  – 

Chudziak  Kierownika  Referatu  Sportu,  Turystyki  i  Rekreacji  w  Urzędzie 

Miejskim w Karlinie, czy znaleziony został ratownik na kąpielisko miejskie?

Pani  Iwona  Wysocka  –  Chudziak  odpowiedział,  że  w  dniu  dzisiejszym 



otrzyma  odpowiedź,  ponieważ  osoba  która  się  zgłosiła,  ale  musi  załatwić 

brakujące dokumenty i jeśli tak będzie to od 1 lipca br. zostanie zatrudniony. 

Pani Bożena Nadziejko Radna Rady Miejskiej w Karlinie  powiedziała, że 

w Daszewie przy budynku szkolnym zalewana jest droga powiatowa, miał być 

zrobiony przepust aby odprowadzić wodę, ale do dnia dzisiejszego nic się nie 

zmieniło. Kiedy są deszcze dzieci nie mogą przejść do szkoły.

Pan Krzysztof Bagiński Starosta Powiatu Białogardzkiego odpowiedział, że 

został rozstrzygnięty przetarg na remont drogi w kierunku Gościna,  jutro lub 

pojutrze  zostanie  podpisana  umowa.  Prace  zostaną  w  niedługim  czasie 

rozpoczęte, co spowoduje dodatkowe utrudnienia dla użytkowników na drodze. 

Planowany  był  odcinek  ponad  5km  za  kwotę  ponad  5.500.000zł,  ale  po 

przetargu okazało się, że wykonany zostanie za kwotę 3.000.000zł i będzie to 

odcinek od Kowańcza do Pobłocia Wielkiego, w Pobłociu przez miejscowość 

następny wykonawca i do granicy Powiatu. Jeśli chodzi o drogę do Krukowa, to 

wiadomo dlaczego jest  ona w takim stanie,  ale dobrze się  stało,  że nie była 

remontowana  wcześniej,  ponieważ  obecnie  trwają  prace  związane  z  siecią 

kanalizacyjną  oraz  wodociągową.  Natomiast  droga  do  Malonowa,  jest  drogą 

gruntową i zostanie przez wykonawcę przywrócona do stanu pierwotnego. Jeśli 

chodzi o drogę bitumiczną, sprawa znajduje się na etapie przetargu i po ustaniu 

wszystkich prac zostanie wykonana. 

Pan Bolesław Stanger Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie 

powiedział, że na drogę powiatową w Daszewie woda spływa z drogi gminnej, 

dodał, że na terenie całego Powiatu trwają remonty nawierzchni dróg, również 

wykonany zostanie przepływ w Daszewie.     

Ad. 10

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się 

do  Sołtysów  -  Przewodniczących  Rad  Sołeckich  i  przypomniał,  że 
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30  czerwca  upływa  termin  zgłaszania  posesji,  zagród,  obejść  do  konkursu 

,,Najładniejsza  Zagroda  Wiejska”  i  poprosił  o  zachęcenie  mieszkańców  do 

zgłaszania swoich zagród. Poinformował też, że 3 lipca br. odbędzie się objazd 

gminy w ramach wspomnianego konkursu oraz konkursu ,,Najładniejsza Wieś 

Gminy Karlino”. 

Pan Bogdan Piłkowski mieszkaniec Karlina powiedział, że miał pretensje do 

Przewodniczącego  Rady,  ze  w oświadczeniach  złożonych  przez  radnych  jest 

wiele błędów. Teraz jest już koniec czerwca, a oświadczeń majątkowych jeszcze 

nie ma w Internecie i ma nadzieję, że jest to tylko przeoczenie, a nie że ,,ktoś 

chce coś schować pod dywan”. W październiku zgłosił Panu Rusieckiemu który 

jest  radnym z danego okręgu jakie bariery pokonują niepełnosprawni,  którzy 

udają się do  Oddziały PKO BP w Karlinie. Zwracając się do Przewodniczącego 

Rady  powiedział,  że  należy  ten  problem jak  najszybciej  załatwić.  Następnie 

przypomniał, że 10 lipca 2010 roku będą obchody sześćsetnej rocznicy bitwy 

pod Grunwaldem, tam król Polski Władysław Jagiełło otrzymał od Ulricha von 

Jungingen  dwa  miecze  i  dodał,  że  chociaż  nie  jest  on  Wielkim  Mistrzem, 

a Burmistrz Karlina to nie Jagiełło,  ale wręcza dwa szpadelki,  aby wspólnie 

można było rozpocząć budowę hali sportowej w Karlinie.

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina  powiedział,  że szpadelki  zostaną 

przekazane do przedszkola i dodał, że ma nadzieję, iż Pan Piłkowski nie posunie 

się więcej do tego typu gestów i gadżetów.

Pani Anna Staniewicz Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej ,,Iskierka” 

w Karlinie  zwróciła się z apelem w imieniu swoim oraz Kierownika Referatu 

Sportu, Turystyki i Rekreacji w Urzędzie Miejskim w Karlinie do obecnych, aby 

przejeżdżając obok boisk przy WTZ zwrócili uwagę, czy nie są dewastowane 

ogrodzenia.  Siatki  były  już  wielokrotnie  naprawiane  i  znów  są  zniszczone, 

poprosiła,  że  jeśli  ktoś  będzie  świadkiem,  by  wykonał  telefon  anonimowy 

telefon na Komisariat Policji w Karlinie, zwłaszcza w tym okresie, kiedy przez 

okres miesiąca WTZ będzie nieczynny. 



Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie  zwrócił się do 

Burmistrza w sprawie mostu kolejowego oraz wodospadu na rzece Radew. Most 

wygląda bardzo ładnie,  ale jego stan techniczny nie jest  najlepszy,  sypie się, 

drzewa na nim rosną, prosił o wystąpienie do PKP, aby zajęła się tym tematem. 

Sprawa  wodospadu  była  już  kiedyś  poruszana,  aby  poukładane  zostały 

kamienie. Zarówno most jak i wodospad to wizytówki Karlina i należy o nie 

zadbać.  

Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki powiedział, że zachęcał radnych 

do udziału w imprezie, która odbyła się 27 czerwca br. i podziękował radnemu 

Panu Arturowi Kurjata za to, że wraz z małżonką i córką wziął udział w turnieju 

rodzin zorganizowanym podczas ,,Nocy Świętojańskiej”. Podkreślił, że bardzo 

dobrze,  że  radni  biorą  udział  w  takich  zabawach,  jest  to  zauważane  przez 

społeczeństwo.

 Ad. 11

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina  powiedział,  że  w sprawie mostu 

oraz wodospadu zostaną wystosowane pisma do właścicieli.  Dodał, że znając 

sytuację PKP nie można spodziewać się wielkich nakładów, ale może zostaną 

chociaż wykoszone drzewa.

Pan Krzysztof Bagiński Starosta Powiatu Białogardzkiego powiedział, że po 

katastrofie  kolejowej,  która  miała  miejsce  na  przejeździe  w  Białogardzie  na 

wnioski  dotyczące  postawienia  barierek  kolejowych  na  tym  przejeździe, 

zapytano jakie samorząd może dołożyć środki. 

Pan Waldemar Miśko dopowiedział, że w niektórych przypadkach jest łatwiej 

dofinansować jakieś przedsięwzięcie, samorządy mogą sobie pomagać i nie ma 

większego  problemu,  natomiast  zdarzyła  się  sytuacja,  kiedy  Gmina  Karlino 

chciała sfinansować dokumentację, aby Zakład Energetyczny poza planem przy 

budowie i remontach dróg schował linie napowietrzne, aby osiedle wyglądało 
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estetyczniej.  Okazało się jednak,  że Gmina nie może przekazać środków dla 

Zakładu  Energetycznego.  Dodał,  że  planowane  jest  spotkanie 

z przedstawicielami kolei, ponieważ byłoby dobrze, gdyby w roku następnym 

udało się most kolejowy podświetlić i wtedy też odbędzie się rozmowa na temat 

jego  remontu.  Kiedyś  zostało  już  wystosowane  pismo  dotyczące  stanu 

technicznego mostu,  ale  wówczas kolej  odpowiedziała,  że  jest  on w dobrym 

stanie technicznym. Co do wodospadu, gospodarzem jest Wojewódzki Zarząd 

Urządzeń  Melioracji  Wodnych  i  tu  również  zostanie  wystosowane  pismo, 

a w tym przypadku może nie będzie prośby o dofinansowanie.    

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Pan Rusiecki  dodał,  że  odbyło  się  Walne 

Stowarzyszenia  SOS Wioski  Dziecięce,  obecnych  było  26  osób  i  wzięli  oni 

udział  w  obchodach  ,,Nocy  Świętojańskiej”.  Szczególnie  podobało  im  się 

miejsce, podświetlony most, ale byli również bardzo zaskoczeni liczbą ludzi, nie 

spodziewali  się,  że  w  takim  miasteczku  może  się  odbyć  taka  impreza. 

Podkreślił,  że  całe  popołudnie  i  wieczór,  wszystko  było  bardzo  dobrze 

zorganizowane. 

Ad. 12

Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym 

oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1345 dokonał zamknięcia XXXVIII 

sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Pan Robert Sabara Komendant Komisariatu Policji w Karlinie wręczył dyplomy okolicznościowe laureatom konkursu plastycznego na temat ,,Jak bezpiecznie spędzić wakacje”.  Dwa wyróżnienia otrzymały Sandra Jakubowska i Kinga Sobkowska, III miejsce Marlena Kurzasta, II miejsce Sylwia Karpińska oraz I miejsce Joanna Zielińska. 
	Ad. 3
	Pan Waldemar Misko Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 29 maja do dnia 26 czerwca 2009 roku  (informacja załączona do protokołu). 
	Ad. 4
	Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej (załączono do protokołu). 
	Pani Bogumiła Hałasa Przewodnicząca Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury i Oświaty przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji (załączono do protokołu).
	Pan Tomasz Pączek Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej  i Gospodarki Komunalnej przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej    i Gospodarki Komunalnej (załączono do protokołu). 
	Pan Albin Kryger Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa (załączono do protokołu). 
	Ad. 5
	Pani Wioletta Ryndziewicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej    i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie przedstawiła informację na temat oceny stanu ekologicznego Gminy Karlino (załączona do protokołu). 
	  
	Ad. 6
	Pan Władysław Łobaczewski Prezes Zarządu Zakładu Składowania                          i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach przedstawił informację dotyczącą Zakładu w Krzywopłotach (materiały załączone do protokołu). 
	Ad. 7
	Pani Teresa Plichta – Lessnau Dyrektor Zakładu Oświaty w Karlinie przedstawiła informację na temat przygotowania szkół podstawowych z terenu gminy Karlino i Gimnazjum w Karlinie do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2009/2010 (informacja załączona do protokołu).
	Pan Tomasz Rusiecki powiedział, że kiedy powstała Wioska Dziecięca SOS             w Karlinie, wówczas szkoły zostały ,,mocno wsparte” o dodatkowe środki,                  a nadzień dzisiejszy stan jest taki, że są następne domki do zasiedlenia, ale nie ma osób, które chciałyby w ten sposób realizować się życiowo i opiekować się dziećmi.    
	Ad. 8a
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino omówiła projekt uchwały          w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 42.545.753,78zł, wydatkami w wysokości 46.463.676,95zł oraz deficytem w wysokości  3.917.923,17zł.
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych uchwała                     Nr XXXVIII/342/09 została podjęta.
	Ad. 8b
	Pani Wioletta Ryndziewicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej               i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie omówiła projekt uchwały w sprawie zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska                        i Gospodarki Wodnej na rok 2009. Po dokonanych zmianach plan przedstawia się przychodami w wysokości 427.269,30zł oraz wydatkami w wysokości 427.269,30zł.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009. 
	Uchwała Nr XXXVIII/343/09 została podjęta w wyniku jawnego                           i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 8c
	Pani Wioletta Ryndziewicz omówiła projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii dróg gminnych ulice Leśną i Dworcową, drogę łączącą ulicę Walki Młodych i Jedności (dz. nr 415/5 obręb 004 Karlino), przy garażach na ulicy           4 Marca (dz. nr 447, 498, 497, 496 obręb 004 Karlino), przy garażach na ulicy Kościuszki (dz. nr 376 obręb 004 Karlino), przy garażach na ulicy Słonecznej (47/132 obręb 004 Karlino), do przystani kajakowej (10/10 obręb 004 Karlino) oraz przy blokach na 4 marca 2 i 4 (dz. nr  423/8 obręb 004 Karlino). 
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg od kategorii dróg gminnych. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała                                   Nr XXXVIII/344/09 została podjęta. 
	Ad. 8d
	Pani Grażyna Kogut Przewodnicząca Miejsko – Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko – Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2009.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych uchwała                                    Nr XXXVIII/345/09 została podjęta.
	Ad. 8e
	Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska              w Urzędzie Miejskim w Karlinie Pani Ryndziewicz omówiła projekt uchwały w sprawie nadania ulicy łączącej ulicę Walki Młodych i Jedności, oznaczonej                       w ewidencji gruntów jako działka nr 415/5 obręb 004 Karlino nazwę Wolgast. 
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pani Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Karlinie. 
	Uchwała Nr XXXVIII/346/09 została podjęta w wyniku jawnego                           i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 9
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się do Starosty Powiatu Białogardzkiego z pytaniem o drogę Krukowo – Lisiny, której nawierzchnia jest w bardzo złym stanie, a droga która doszła, to droga Krukowo – Malonowo.
	Pan Tomasz Rusiecki zwrócił się z pytaniem do Pani Iwony Wysockiej – Chudziak Kierownika Referatu Sportu, Turystyki i Rekreacji w Urzędzie Miejskim w Karlinie, czy znaleziony został ratownik na kąpielisko miejskie?
	Pani Iwona Wysocka – Chudziak odpowiedział, że w dniu dzisiejszym otrzyma odpowiedź, ponieważ osoba która się zgłosiła, ale musi załatwić brakujące dokumenty i jeśli tak będzie to od 1 lipca br. zostanie zatrudniony. 
	Pani Bożena Nadziejko Radna Rady Miejskiej w Karlinie powiedziała, że   w Daszewie przy budynku szkolnym zalewana jest droga powiatowa, miał być zrobiony przepust aby odprowadzić wodę, ale do dnia dzisiejszego nic się nie zmieniło. Kiedy są deszcze dzieci nie mogą przejść do szkoły.
	Pan Krzysztof Bagiński Starosta Powiatu Białogardzkiego odpowiedział, że został rozstrzygnięty przetarg na remont drogi w kierunku Gościna, jutro lub pojutrze zostanie podpisana umowa. Prace zostaną w niedługim czasie rozpoczęte, co spowoduje dodatkowe utrudnienia dla użytkowników na drodze. Planowany był odcinek ponad 5km za kwotę ponad 5.500.000zł, ale po przetargu okazało się, że wykonany zostanie za kwotę 3.000.000zł i będzie to odcinek od Kowańcza do Pobłocia Wielkiego, w Pobłociu przez miejscowość następny wykonawca i do granicy Powiatu. Jeśli chodzi o drogę do Krukowa, to wiadomo dlaczego jest ona w takim stanie, ale dobrze się stało, że nie była remontowana wcześniej, ponieważ obecnie trwają prace związane z siecią kanalizacyjną oraz wodociągową. Natomiast droga do Malonowa, jest drogą gruntową i zostanie przez wykonawcę przywrócona do stanu pierwotnego. Jeśli chodzi o drogę bitumiczną, sprawa znajduje się na etapie przetargu i po ustaniu wszystkich prac zostanie wykonana. 
	Pan Bolesław Stanger Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie powiedział, że na drogę powiatową w Daszewie woda spływa z drogi gminnej, dodał, że na terenie całego Powiatu trwają remonty nawierzchni dróg, również wykonany zostanie przepływ w Daszewie.     
	Ad. 10
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się do Sołtysów - Przewodniczących Rad Sołeckich i przypomniał, że                       30 czerwca upływa termin zgłaszania posesji, zagród, obejść do konkursu ,,Najładniejsza Zagroda Wiejska” i poprosił o zachęcenie mieszkańców do zgłaszania swoich zagród. Poinformował też, że 3 lipca br. odbędzie się objazd gminy w ramach wspomnianego konkursu oraz konkursu ,,Najładniejsza Wieś Gminy Karlino”. 
	Pan Bogdan Piłkowski mieszkaniec Karlina powiedział, że miał pretensje do Przewodniczącego Rady, ze w oświadczeniach złożonych przez radnych jest wiele błędów. Teraz jest już koniec czerwca, a oświadczeń majątkowych jeszcze nie ma w Internecie i ma nadzieję, że jest to tylko przeoczenie, a nie że ,,ktoś chce coś schować pod dywan”. W październiku zgłosił Panu Rusieckiemu który jest radnym z danego okręgu jakie bariery pokonują niepełnosprawni, którzy udają się do  Oddziały PKO BP w Karlinie. Zwracając się do Przewodniczącego Rady powiedział, że należy ten problem jak najszybciej załatwić. Następnie przypomniał, że 10 lipca 2010 roku będą obchody sześćsetnej rocznicy bitwy pod Grunwaldem, tam król Polski Władysław Jagiełło otrzymał od Ulricha von Jungingen dwa miecze i dodał, że chociaż nie jest on Wielkim Mistrzem,                            a Burmistrz Karlina to nie Jagiełło, ale wręcza dwa szpadelki, aby wspólnie można było rozpocząć budowę hali sportowej w Karlinie.
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina powiedział, że szpadelki zostaną przekazane do przedszkola i dodał, że ma nadzieję, iż Pan Piłkowski nie posunie się więcej do tego typu gestów i gadżetów.
	Pani Anna Staniewicz Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej ,,Iskierka” w Karlinie zwróciła się z apelem w imieniu swoim oraz Kierownika Referatu Sportu, Turystyki i Rekreacji w Urzędzie Miejskim w Karlinie do obecnych, aby przejeżdżając obok boisk przy WTZ zwrócili uwagę, czy nie są dewastowane ogrodzenia. Siatki były już wielokrotnie naprawiane i znów są zniszczone, poprosiła, że jeśli ktoś będzie świadkiem, by wykonał telefon anonimowy telefon na Komisariat Policji w Karlinie, zwłaszcza w tym okresie, kiedy przez okres miesiąca WTZ będzie nieczynny. 
	Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się do Burmistrza w sprawie mostu kolejowego oraz wodospadu na rzece Radew. Most wygląda bardzo ładnie, ale jego stan techniczny nie jest najlepszy, sypie się, drzewa na nim rosną, prosił o wystąpienie do PKP, aby zajęła się tym tematem. Sprawa wodospadu była już kiedyś poruszana, aby poukładane zostały kamienie. Zarówno most jak i wodospad to wizytówki Karlina i należy o nie zadbać.  
	Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki powiedział, że zachęcał radnych do udziału w imprezie, która odbyła się 27 czerwca br. i podziękował radnemu Panu Arturowi Kurjata za to, że wraz z małżonką i córką wziął udział w turnieju rodzin zorganizowanym podczas ,,Nocy Świętojańskiej”. Podkreślił, że bardzo dobrze, że radni biorą udział w takich zabawach, jest to zauważane przez społeczeństwo.
	 Ad. 11
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina powiedział, że w sprawie mostu oraz wodospadu zostaną wystosowane pisma do właścicieli. Dodał, że znając sytuację PKP nie można spodziewać się wielkich nakładów, ale może zostaną chociaż wykoszone drzewa.
	Pan Krzysztof Bagiński Starosta Powiatu Białogardzkiego powiedział, że po katastrofie kolejowej, która miała miejsce na przejeździe w Białogardzie na wnioski dotyczące postawienia barierek kolejowych na tym przejeździe, zapytano jakie samorząd może dołożyć środki. 
	Pan Waldemar Miśko dopowiedział, że w niektórych przypadkach jest łatwiej dofinansować jakieś przedsięwzięcie, samorządy mogą sobie pomagać i nie ma większego problemu, natomiast zdarzyła się sytuacja, kiedy Gmina Karlino chciała sfinansować dokumentację, aby Zakład Energetyczny poza planem przy budowie i remontach dróg schował linie napowietrzne, aby osiedle wyglądało estetyczniej. Okazało się jednak, że Gmina nie może przekazać środków dla Zakładu Energetycznego. Dodał, że planowane jest spotkanie                                     z przedstawicielami kolei, ponieważ byłoby dobrze, gdyby w roku następnym udało się most kolejowy podświetlić i wtedy też odbędzie się rozmowa na temat jego remontu. Kiedyś zostało już wystosowane pismo dotyczące stanu technicznego mostu, ale wówczas kolej odpowiedziała, że jest on w dobrym stanie technicznym. Co do wodospadu, gospodarzem jest Wojewódzki Zarząd Urządzeń Melioracji Wodnych i tu również zostanie wystosowane pismo,                 a w tym przypadku może nie będzie prośby o dofinansowanie.    
	Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki dodał, że odbyło się Walne Stowarzyszenia SOS Wioski Dziecięce, obecnych było 26 osób i wzięli oni udział w obchodach ,,Nocy Świętojańskiej”. Szczególnie podobało im się miejsce, podświetlony most, ale byli również bardzo zaskoczeni liczbą ludzi, nie spodziewali się, że w takim miasteczku może się odbyć taka impreza. Podkreślił, że całe popołudnie i wieczór, wszystko było bardzo dobrze zorganizowane. 
	Ad. 12
	Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej  w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1345 dokonał zamknięcia XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
	Protokołowała:
	Ilona Pyrtek-Safaryn

